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Aan burgemeester en wethouders 
door tussenkomst van de voorzitter van de raad 
 
 
Ridderkerk, 19 september 2019           
 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders  
(RvO, artikel 40) over de voormalige huishoudschool 
 
Geacht college, 
 
De voormalige Huishoudschool bewijst al 6 jaar een uitstekende ontmoetingsplaats te zijn voor een 
brede groep van inwoners Al jaren zijn er vele activiteiten door kleine startende ondernemers met veel 
creativiteit. De kleine gevestigde bedrijven geven een speciale dynamiek binnen de Huishoudschool. 
Voor vele Ridderkerkers dan ook een gezellige en laagdrempelige ontmoetingsplek. 
 
Onder de regie van Villex in de afgelopen jaren vertoont het historische pand helaas een toenemend 
aantal gebreken. Huurders geven regelmatig klachten door aan zowel Villex als de gemeente voor 
klein, maar wel noodzakelijke onderhoud. Het weinige onderhoud heeft gevolgen voor de staat van 
het gebouw. 
 
Vragen:  

1. Als we van mening zijn dat dit historische gebouw behouden moet blijven, waarom wordt er 
dan vrijwel niets geïnvesteerd in kwaliteit en veiligheid ter behoud van het gebouw? 

2. Wij zouden graag een overzicht ontvangen welk onderhoud niet wordt uitgevoerd, omdat dit 
meer zou zijn dan nodig van een minimale instandhouding.  

3. Een raming van de kosten als dat onderhoud toch zou worden uitgevoerd. 
 
Ondanks de huidig activiteiten in de voormalige huishoudschool, zal na het opheffen van de  
claim Tramtrace Ridderkerk een doelmatige en gewijzigde bestemming aan de Huishoudschool 
worden gegeven. 
 
Vragen: 
 

1. Heeft het college reeds nagedacht over mogelijke invulling voor een duurzaam  en 
toekomstbestendige bestemming van de voormalige huishoudschool? En zo ja, aan welke 
nieuwe activiteiten wordt er gedacht? 

2. Blijft er voldoende ruimte over voor de huidige gebruikers en onder welke voorwaarden? 
3. Is er al zicht op de termijn, waarbinnen mogelijk wordt besloten tot het opheffen van de claim? 

 
 
Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 
schriftelijke beantwoording van deze vraag. 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
Dick Breeman, CDA  
 


